

Dagsorden 22 februar kl 17.00 – 18.00 Zoom-møde
Tilstede: Hele bestyrelsen

Punkt 1

Sidste møde var 26. Okt. Referatet blev godkendt på vores tråd i Messenger. Ny procedure.

Punkt 2

Alle aktiviteter kan nok rulles ud, så snart, Mette F., kan give signal til, at vi kan gå i gang.

Vi vil køre frem med alle relevante arrangementer, så snart Mette F giver grønt lys.

Der er stemning for, at gå i pressen med, at FS rører i gryden og at vi ligger klar til at springe ud med vores program.

Tirsdags-marked starter første tirsdag i juni, hvis de må.

Vi har fået 10.000 kr til lydudstyr af Kjærnæsfonden . Vi har brugt 8.000 kr. Fakturaen er sendt til fonden. Men vi mangler at modtage pengene. Kjeld følger op.

Turist-video:

Vi er blevet inspireret af en lille turistvideo om Gilleleje. Vi har i budgettet afsat midler til markedsføring. Det blev besluttet at en arbejdsgruppe skal lave et udkast til en lignende video om Sandvig. Arbejdsgruppen skal lave et udkast til storyline og komme med et oplæg om, hvordan vi kan realisere ideen.

Gruppen består af : Kirsten, Ric, Kjeld og Elsebeth

Punkt 3

Renè er næsten færdig med årsregnskabet.

Vedr. Kontingent:

Der bliver sendt reminder ud til privat- og erhvervsmedlemmer.

Der skal stå på reminderen, om at man betaler for 2021. Vi opfordrer private til at indbetale inden 1. Maj. Alm. Deadline 31/12.

Musikfestival udvalget sætter sig sammen med Rene for at lave budget og søge Bornholms Sparekasse Fond og GIK

Punkt 4

Kjeld og Claus. Vandrør ved bruseren er sprængt. BRK har ordnet det.

Der bliver arrangeret et møde med BRK.

Vi mangler svar på, om vi får det tidligere ansøgte faste toilet ved Scenen.

Punkt 5

Debat om hvordan vi skal tackle GF i første kvartal.

Bestyrelsen er enig om, at udsætte GF til aug/sep.

Beskeden bliver skrevet med på Reminder om kontingent.

Elsebeth sætter det på Hjemmesiden (Naja) Ric skriver på FB Sandvig siden.

Punkt 6

Vi er blevet spurgt om, hvordan vi forholder os til en hundestrand ved "Tøsedammen".

Bestyrelsens holdning er: Vi mener, Stranden er for lille til, at have en hundestrand

Rie og Elsebeth laver et udkast til et svar fra bestyrelsen, som præsenteres på GF

Punkt 7

Debat. Der peges på det problem, at alle ikke har en FB profil. Hjemmesiden kan have et link, der fører videre til FB. Bestyrelsen prøver at oprette en FB side, Sandvig på Kryds & Tværs. Rie laver et udkast til formålet for siden til godkendelse i bestyrelsen. Vi godkender via Messenger-tråden.

Punkt 8 EVT.

Rådstuen, Sandja gør opmærksom på, at der er et højere indtjeningspotiale, hvis man prøver "større", kunstnere, der dermed også kan bidrage med mere og anderledes kunst.

Sandja vil gerne arbejde sammen med Niels om det.

Der opstod en debat om, hvordan det kan realiseres uden at vores "faste" udstillere vil føle, de bliver skubbet ud.

I øjeblikket kører "Først til Mølle-princippet". Der er ansøgnings frist 1. Jan., herefter er det tiltænkt, man laver en plan. Punktet afrundes med, at opfordre Sandja til at lave et udspil til bestyrelsen om, hvordan vi kommer videre med Sanjas ide.

Stranden: Sandja. Foreslår, at BRK lægger nyt sand i Tøssedam-området.

Claus&Kjeld tager ideen med til BRK-mødet. Stranden bliver mere og mere brugt.

Sandja træder ud af bestyrelsen. Sandja træder også ud af tråden. Sandja vil gerne fortsætte med at hjælpe til.

Næste møde: Vi sætter en dato for et fysisk møde, når vi må. Aftales på Messengertråden

Vi mangler tovholdere til Kulturugen og Petanquebanen